

碳黑造粒机 Carbon black wet granulator)

产品名称	碳黑造粒机 Carbon black wet granulator)
公司名称	青岛凯博特橡塑助剂有限公司
价格	600000.00/套
规格参数	品牌:凯博特 型号:kbt-60*1000 产品别名:碳黑造粒机
公司地址	青岛市崂山区海尔路63号2号楼1817户
联系电话	86 0532 55579671 18663929663

产品详情

青岛凯博特橡塑助剂有限公司简介

青岛凯博特橡塑助剂有限公司，现位于山东省青岛市海尔路63号。公司始建于2004年，原名“东营德国金化工厂”。因公司发展需要，于2011年3月迁至山东省青岛市，同时更名为“青岛凯博特橡塑助剂有限公司”。

本公司是一家以研发制造碳黑造粒设备和生产碳黑为主的高科技民营企业，生产基地位于山东寿光市，占地面积100余亩。我公司拥有先进的生产设备和精湛的专业技术人员，现有专职科研人员5名，普通员工50余人。

我公司始终坚持“提高资源利用率、保护环境的科学发展观”，针对目前轮胎热解碳黑在使用过程中普遍存在的粉尘多、污染严重等问题，成立了专业研发团队，进行专业公关。经过反复论证，多次试验，终于熟练掌握了轮胎热解粉末炭黑湿法造粒的先进技术，成功研发了热解炭黑全自动造粒生产线：精细研粉—湿法造粒——清洁除尘——快速烘干——自动灌袋。我公司研发的碳黑湿法造粒机解决了国内外轮胎热解炭黑湿法造粒的难题，填补了轮胎热解湿法造粒的空白，实现了技术的革命性突破。该设备技术成熟，生产工艺先进，生产过程稳定，炭黑造粒均匀（炭黑的粒子直径在0.3-0.7毫米之间）、光洁度高，成粒率达98%以上。

2011年6月21日国家定点环保示范基地——江西洁良环保科技有限公司专程赶到我公司购买相关设备，投入使用后效果良好，用户非常满意。国外多家企业先后多次和我公司联系，到我公司参观并洽谈业务。目前该设备已出口到土耳其等国家，并通过当地有关部门的验收。

我公司利用先进的技术和设备常年生产各种型号炭黑，年产炭黑两万吨。产品具有良好的分散性，色相稳定，纯度高，流动性好、着色力强。广泛应用于橡胶、油墨、油漆、色素等行业，也适用输送带(胶带).轮胎.三角带.高压胶管等行业。

我公司始终秉承“用户第一”、“质量第一”、“诚信第一”的经营理念，遵循“以德为本、开拓创新

”的企业宗旨，先后与多家公司建立了良好的业务关系，公司的发展不断迈上新台阶。

qingdao kaibote rubber additives co.,ltd located in no,62 haier road qingdao ,shangdong province.founded in 2004, formerly known as "degujin chemical plant." due to the developmental needs of the company, it is moved to qingdao, shandong province in april 2011 and renamed qingdao karbote rubber additives co., ltd.

we are a hith-tech private enterprise and are subject to r&d carbon black granulator and producing carbon black. our factory is situated in shouguang, shangdong province and covers more than 100 mu. our company has advanced production equipments and professional technical personnels, with 5 scientific research personnel and 80 ordinary employees.

our company always insists on the scientific concept of development “ improve resource utilization, protect environment ” . aganist to the problems of common more powder and worse pollution in the course of usage, we establish the r&d teams to go on professional battle. after repeated and multiple tests, we finally grapple the advanced technology of tyre pyrolysis carbon black wet garnulator and sucessfully developed a pyrolytic carbon black multi-automatic pelletizing production line: grinding powder-----wet granulation-----clean dust----quick drying----auto-bag filler.our wet granulation machine has solved the problem of domestic tire pyrolysis carbon black and wet granulation, filled the blank of the tire pyrolysis and wet granulation and achieved a revolutionary breakthrough in technology of the world. the technology of the device is mature, and production process is stable, (carbon black particle diameter 0.3-0.7 mmhighly polished, more than 98% granulation).

in june 21, 2011,jiangxi jieliang environmental protection technology co.,ltd., state environment protection model base piont purchase our company equipment which gets good effects after it is used so that clients are very satisfied many foreign enterprises visit our company and negotiate business. at present, the device has been exported to turkey and other countries and has got the acceptance by local authorities.

with advanced technology and equipment ,our year-round production of various types of carbon black is 20,000 tons.product has a good dispersion, hue stability, high purity,good liquidity and strong coloring. they are widely used in rubber industry, ink, paint, pigment, and also applies to conveyor belt, tyre, v-belt and high pressure hose industry etc.

our company has always been adhering to the “ customer first ” , “ quality first ” , “ integrity first ” business philosophy and follow the “ morality oriented,pioneering and innovative ” business purposes. we have established good business relationship with many foreign clients and our company ’ s development reaches a new level constantly.

基本参数：

- 1、产量：1吨/小时。
- 2、造粒设备组成：自动喂料机、一次造粒机、二次造粒机、分级机、提升机、回流机、烘干机、自动灌装机。
- 3、造粒机长约10米，宽3米，需厂房200平方米
- 4、生产过程需要工人4—5名。
- 5、配套动力55kw/小时。
- 6、产品 粒径0.3—1毫米之间，可以根据需要调节 成粒率98%

7、无需添加剂

8、设备有效期为三年，少数易磨损件有效期是一年。

9、付款方式：预付定金30%，交货前付清余款。

10、售后服务：销售方负责上门安装、调试和技术培训，费用由买方负责

"碳黑造粒机 Carbon black wet granulator)"的产品用途为碳黑湿法造粒，螺杆数是双螺杆，适用原料为PE, PVC, 钙母料, 碳黑母料, 其他，加工定制是是，产品别名为碳黑造粒机，重量是5000 (kg) ，型号为kbt-60*1000，品牌是凯博特，生产能力为2000 (kg/h)